

Notulen OPR-VERGADERING SPOW

Datum:	16-01-23
Tijd:	19:30/21:30 uur
Locatie:	De Diamant, locatie Sint Martinusstraat
Notulist:	Garnt Meulendijks
Aanwezig:	Lisette, Garnt, Nick, Laura, Ilona, Wanda

Tijd	Onderwerp <i>(met indien relevant toelichting/eigenaar/doel)</i>
19:30	<p>Opening</p> <ul style="list-style-type: none">✓ Vaststellen agenda✓ Vaststellen notulen (alleen nog bespreken wat noodzakelijk is en vooraf aangegeven)
	<p>Bij de vorige notulen wordt de opmerking gemaakt dat de datum van de vorige notulen 22 november moet zijn. Dit wordt aangepast. Verder volgt er nog een vraag naar aanleiding van de opgelopen kosten door het moeten afdragen van BTW bij het voorzien van diensten tussen instanties. In de begroting is hiermee rekening gehouden, maar BTW kun je terugvragen. Is dat in dit geval ook mogelijk en als dat zo is, is het dan nodig dat er hogere bedragen worden begroot? (vraag aan SPOW).</p> <p>Verder zijn de notulen van 22 november zonder inhoudelijke wijzigingen vastgesteld.</p> <p>Acties naar aanleiding van afspraken in de vorige vergadering:</p> <p>We hebben ook gesproken over het OZA experimenteerbesluit. Er moest snel instemming komen vanuit de OPR. Er is hierop toelichting gegeven aan een delegatie vanuit de OPR, die namens de OPR heeft ingestemd. Leerlingen die in een zorginstelling zitten kunnen tot op heden niet vanuit SPOW bekostigd worden. Door deel te nemen aan de OZA experimenteerregeling kan SPOW vanuit eigen budget bijdragen aan de bekostiging van onderwijs voor leerlingen in een onderwijsinstelling, mits het schoolbestuur waar het kind bij hoort mee doet met de regeling. SPOW krijgt hier geen aparte subsidie voor.</p>
19:35	<p>Mededelingen + lopende zaken</p> <ul style="list-style-type: none">✓ Stand van zaken vacatures✓ Vraag ouder- en Jeugdsteunpunt✓ Antwoord op email RvT (uitnodigen voor 22 maart?)
	<p>Vacatures: Op de e-mail van de OPR is 1 geïnteresseerde gekomen van een eenpitter. Zij had aangegeven interesse te hebben, had nog vragen over wat de OPR precies besprak. Zij wil graag in een volgende vergadering aansluiten. Er is voor zowel ouders als personeelsleden een uitvraag</p>

	<p>gedaan via GMRen en besturen. Deadline voor deze uitvraag was 2 februari. Mocht er dan nog vacatureruimte zijn dan wordt de oproep herhaald. Er was al eerder interesse uitgesproken door EJ om zitting te nemen, maar daar zou nog een juridisch adviseur naar kijken i.v.m. mogelijke belangenverstrengeling. Daarop is nog geen reactie gekomen, dus nog even navragen (vraag aan SPOW).</p> <p>Ouder jeugd steunpunt: Er ligt een binnengekomen brief aan de oudergeleding met het verzoek om mee te lezen in een concepttekst. Alle ouders van de OPR reageren hier positief op. Namens hen zullen er twee reageren en meewerken aan een inhoudelijke reactie.</p> <p>SENtrum kan de volgende vergadering mogelijk aansluiten. RVT wil graag kennismaken. Er is besproken dat we graag de tijd maken voor beiden en daardoor deze twee zaken willen spreiden over de nog komende vergaderingen. Er is gekeken naar de vergaderdata, die zijn bijgesteld in overleg met de nog zittende leden van de OPR (zie actielijst). Zowel de RvT als SENtrum zullen worden uitgenodigd om aan te sluiten bij een van de komende vergaderingen.</p>
19:45	<p>OPR inhoudelijk</p> <p>✓ Hoe gaan we als OPR nu verder?</p>
	<p>Er is in eerste instantie uitgewisseld hoe alle leden van de OPR reageren op het gegeven dat er nu in korte tijd een aantal vacatures zijn gekomen en ook de organisatiestructuur kwetsbaar blijkt. Er is uitgesproken dat het wenselijk is dat er een aantal vaste rollen zijn:</p> <ul style="list-style-type: none"> -een voorzitter -een vast aanspreekpunt voor het samenwerkingsverband -een (roulerend) notulist, dit wil W. op zich nemen. <p>Als OPR hebben we inspraak in het ondersteuningsplan (kerntaak). Daarnaast komen er regelmatig vragen langs. Er is een wens om voor het hele jaar een overzicht te hebben van de zaken die besproken moeten worden in de vergaderingen. We willen vooral gericht blijven op de zaken die besproken moeten worden en dat in afstemming doen met het samenwerkingsverband.</p> <p>Om onze taak goed vorm te geven willen we ons goed laten informeren en nauw samenwerken met het samenwerkingsverband. Vooral ook om te verifiëren welke verwachtingen er inhoudelijk wederzijds zijn en zaken tijdig te agenderen en geïnformeerd te kunnen worden.</p> <p>Per schooljaar is er al een globale jaarplanning in de vorm van het werkplan dat is overgedragen bij het vertrek van Marina. We vinden het van belang dat in samenspraak met het samenwerkingsverband dit overzicht actueel wordt gehouden en dat voor elke vergadering in ieder geval 1 keer contact is om duidelijk te hebben welke verwachtingen er wederzijds zijn met betrekking tot de inhoud van de agenda, kijkend naar de processen binnen SPOW, rekening houdend met de kerntaak van de OPR.</p>
21:30	<p>Wat verder ter tafel komt</p> <ul style="list-style-type: none"> ✓ Rondvraag ✓ Punten voor volgende vergadering (verplaatst naar 28 maart)
	<p>Vraag aan het samenwerkingsverband: Kan er voor de aftredende leden een bedankje worden geregeld? (vraag aan SPOW)</p>

	Data volgende vergaderingen aangepast op verzoek van meerdere leden. Nieuwe data: 28 maart en 5 juni 2023. N. Mail ontvangen van beleidsadviseur SPOW. Er ligt een vraag aan de OPR om mee te denken over de start van een voorziening voor dubbel bijzondere leerlingen. De vraag is een beetje welke vraag er precies ligt voor de OPR. Betreft het hier een aanpassing op het ondersteuningsplan? Zo ja, dan zou dit opnieuw ter instemming voorgelegd moeten worden? De vraag wordt doorgezet naar alle leden met het verzoek te reageren.
21:35	Einde vergadering

actie/afpraak	wat	eigenaar	tijd
Contact SPOW	Samenwerkingsverband informeren stand van zaken OPR Vraag stellen Samenwerkingsverband m.b.t. Mogelijkheid aansluiten EJ	La	
Contact OJS	Reactie op verzoek meedenken oudergeleding OJSP	Li, G	
Contact vacatures	Benaderen potentiële OPR leden	N, I.	
Bijhouden mailbox	Wekelijkse check op ingekomen post	N, I.	
RvT informeren	Raad van Toezicht informeren over vergadering 28 maart, save the date.	La	
SENtrum uitnodigen	SENtrum uitnodigen voor vergadering 5 juni	I.	

Punten volgende agenda:

- Tijdig informeren
- Rol OPR
- Kennismaking RVT

Aanvulling op notulen na overleg MK en LK, 31-01-2023:

Afscheid S volgende vergadering online, aardigheidje aanbieden. *Declaratie en bon mogen naar SPOW.*

JZ heeft afscheid genomen, MK heeft haar nog gesproken, kerstpresentje heeft ze gehad.

WS heeft ook afscheid genomen. Kerstpresentje gehad.

Op website SPOW worden de namen OPR aangepast (MK), vergaderdatum 22 maart wordt aangepast naar 28 maart.

AG is benaderd en heeft aangegeven weer deel te willen nemen in de OPR, uitnodigen volgende vergadering 28 maart. SvdH ook.

Vanuit oudergeleding nu alleen nog 3 PCPOW vertegenwoordigers.

Heel fijn dat de personeelsgeleding hiermee volledig zou kunnen zijn.

BTW-vraag: SPOW is gemarkeerd als geen-onderwijsinstelling maar als sociaal culturele instelling.

Omdat er een uitwisseling is tussen 2 verschillende instellingen en kan er geen BTW teruggevraagd worden.

OZO experimenteerbesluit was oorspronkelijk geschreven voor scholen en niet voor samenwerkingsverbanden. Hoe het uiteindelijk moest gaan gebeuren (vanuit het ministerie) kwam 2 weken voordat het besluit getekend moest worden. Het ministerie maakte pas heel laat bekend dat hierin ook OPR'en mee moesten denken. Of dit om instemming ging was vanuit het ministerie ook niet duidelijk.

Juridisch navraag over zitting leden OPR is gedaan, bij belang in bestuur kan dit eigenlijk niet.

Het meedenken in het Ouder- en Jeugdsteunpunt is een belangrijk onderdeel van het huidige en nieuwe ondersteuningsplan. Ministerie verwacht hierin ook het meedenken van ouders OPR. Fijn dat Garnt en Lisette dat willen doen.

De voorziening dubbel bijzondere kinderen wordt een belangrijk onderdeel in het nieuwe ondersteuningsplan. Info hierover wordt ook meegenomen in de evaluatie van het huidige ondersteuningsplan. Er mag binnen de OPR besloten worden of er deelgenomen wordt. Officieel hoort dit niet bij de kerntaken van de OPR. Vanuit het standpunt om wel of niet mee te denken kan bekeken worden met welke info wenselijk zou zijn en hoe we dit kunnen opvragen. MK wil dit nog navragen bij FvL en MW op welke wijze het handig is om te communiceren naar de OPR. Voorstel: reactie op deze mail dat we nu niet fysiek deelnemen maar of het mogelijk is voor 28 maart even contact te hebben over de huidige stand van zaken en of er specifieke vragen zijn waarin de (oudergeleding) OPR mee kan denken?

Ondersteuningsplan 20-24 loopt t/m schooljaar 23-24. Plan 24-28 moet dus voor 1 mei 2024 bij de inspectie zijn. Dit betekent dat de besluitvorming tussen sept 23 en dec 23 bij voorkeur dan rond is. Er is dan nog wat uitloop tot mei 2024.

Conceptagenda 28 maart besproken. De evaluatie van het huidige ondersteuningsplan zou dus voor de zomervakantie 2023 al gedaan moeten worden. Dit doet FvL. De OPR wordt hierin ook betrokken en vraag is of wij hier in de vergadering van 5 juni tijd voor maken of een apart moment voor plannen om hier (bijv met een eetmoment) echt de tijd te nemen. MK vraagt dit ook nog na bij FvL en we kunnen hier op de vergadering van 28 maart over besluiten.

De stukken die nu netjes in mappen zijn opgeruimd door MvO waren niet voor iedereen toegankelijk ivm toegang (bovenschools). MK vraagt na of dit evt via Teams SPOW zou kunnen. Er is een PP en een boekje van het reglement OPR hierin staat al veel aan achtergrondinfo. Om dit door te lezen zou al meer duidelijk kunnen maken. Deze worden meegestuurd.

Agenda voor 28 maart opstellen (LK), dinsdag 21 maart telefonisch contact LK en MK. Dinsdag 21 maart agenda en evt stukken sturen naar OPR leden ter voorbereiding.

Versie van de notulen van 22-11 al verstuurd naar secretariaat SPOW voor de website? Graag ook naar MK.

Volgende vergadering 28 maart kan definitief. MK vraagt RvT of zij aan kunnen sluiten. Niet tegelijk dus in de agenda een tijd plannen. Svd H en AvG ook uitnodigen (LK).

5 juni SENtrum is uitgenodigd (EvR en FvL)